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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 14. august 2009
stillet følgende spørgsmål nr. 443 (Alm. del), som ved brev af 11. september 2009 blev 
foreløbigt besvaret. Hermed besvares spørgsmålet endeligt.

Spørgsmål 443:
”Ministeren bedes kommentere de forslag til justeringer af administrationsgrundlaget 
for Promilleafgiftsfonden for Frugtavlen og Gartneribruget, som fremgår af den rapport,
Forbrugerrådet fremsendte til Fødevareministeriet den 19. marts 2009 (”Undersøgelse af
tilskudsforvaltningen i Promilleafgiftsfonden for Frugtavl og Gartneribruget”).”

Endeligt svar:
./. Jeg har nu afsluttet mine overvejelser omkring Forbrugerrådets rapport om tilskudsfor-

valtningen i Promilleafgiftsfonden for frugtavlen og gartneribrugt og har afgivet mine 
kommentarer til Forbrugerrådet, jf. vedlagte brevkopi med bilag, og som jeg kan hen-
holde mig til ved besvarelsen af spørgsmål 443. 

Det i brevet omtalte høringsnotat oversendes til udvalget den 8. oktober 2009. 

Eva Kjer Hansen
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